

接待安排考察分享项目收费表

Consultation meetings - Fee Schedule

(Status: 2023-03-30)

序号 No.	内容 Content	分享人 Sharers	时长 Duration	费用(欧元) Costs (in euros)
1	分享介绍 (以下内容供选择,请选择其 中的一项)		2 小时(含回 答问题)	 基础价格 1000 欧元(含 5 人)。 从第 6 个人开始,每增加 1 人,加收 200 欧元。 在校学生价格减半。 均为税前价格。 考察前支付。
	Topics of consultation meeting (please choose one of the following, see below)		2 hours (including answering questions)	 Base price: 1.000 € (including 5 persons) From the 6th person onwards, an additional €200 for each additional person. Half the price for school students. All prices are before tax. Payed before the visit.



序号 No.	内容 Content	分享人 Sharers	时长 Duration	费用(欧元) Costs (in euros)
1.1	德国轻量化技术发展现状和前景(含 CG 实物成果参观)	安德教授 Prof.Ulbricht	2 小时(含回答问题)	
	Current status and prospects of lightweighting technology development in Germany (with CG results tour)		2 hours (including answering questions)	



序号 No.	内容 Content	分享人 Sharers	时长 Duration	费用(欧元) Costs (in euros)
1.2	中德合作开展轨道交通轻量化 开发创新实践与经验(含 CG 实 物成果参观)	高玉龙总经理 Mr. Gao	2 小时(含回答问题)	
	Innovative practices and experiences of Sino-German cooperation in the development of lightweighting for rail transport (with CG results tour)		2 hours (including answering questions)	



序号 No.	内容 Content	分享人 Sharers	时长 Duration	费用(欧元) Costs (in euros)
1.3	东西方思维模式差异和德国的 创新思维与实践(含 CG 主要成 果参观)	莫凡教授 Prof. Mo	2 小时(含回答问题)	
	Differences in Eastern and Western thinking patterns and innovative thinking and practice in Germany (with CG results tour)		2 hours (including answering questions)	



序号 No.	内容 Content	分享人 Sharers	时长 Duration	费用(欧元) Costs (in euros)
2	轻量化创新中心考察。 含编织、缠绕、RTM、模压、 热压罐、拉挤等制造工艺及装 备。		2 小时(含回答问题)	- 基础价格 2000 欧元(含 5 人)。 - 从第 6 个人开始,每增加 1 人,加收 200 欧元。 - 均为税前价格。 - 考察前支付。
	Visit of lightweight innovation centers. Contains manufacturing processes and equipment such as braiding, winding, RTM, moulding, hot press moulding and pultrusion.		2 hours (including answering questions)	 Base price 2.000 € (including 5 persons) From the 6th person onwards, an additional €200 for each additional person. All prices are before tax. Payed before the visit.



序号 No.	内容 Content	分享人 Sharers	时长 Duration	费用(欧元) Costs (in euros)
3	轻量化和复合材料结构检测认 证考察。		2 小时(含回答问题)	 基础价格 2000 欧元(含 5 人)。 从第 6 个人开始,每增加 1 人,加收 200 欧元。 均为税前价格。 考察前支付。
	Lightweighting and composite structures testing and certification visits.		2 hours (including answering questions)	 Base price 2.000 € (including 5 persons) From the 6th person onwards, an additional €200 for each additional person. All prices are before tax. Payed before the visit.